
PROTOKÓŁ NR XIV/07

PROTOKÓŁ Z XIV SESJI RADY POWIATU PABIANICKIEGO

która odbyła się 27 września 2007 r. o godzinie 9.00
w „Sali Kominkowej” Starostwa Powiatowego 

w Pabianicach, ul. Piłsudskiego 2. 

Stan radnych – 23
Obecnych – 22

Ad. 1

XIV  Sesję  Rady  Powiatu  Pabianickiego  otworzył  Przewodniczący  Rady  Powiatu 
Pabianickiego  –  p.  Florian  Wlaźlak  o  godzinie  9.00.  Powitał  Radnych  Powiatu  oraz  gości 
przybyłych na Sesję. 
           Prowadzący stwierdził prawomocność obrad, ponieważ obecnych na sali było 17 radnych 
(lista  obecności  w  załączeniu  –  załącznik  nr  1).  Poinformował,  że  obsługę  prawną  Sesji 
poprowadzi mecenas Zbigniew Wilczyński.
      Przewodniczący zaproponował autopoprawkę do porządku obrad (załącznik nr 2), 
polegającą na wykreśleniu w punkcie 10 ppkt f) „przyjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 
zastrzeżeń do protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej”. W ramach uzasadnienia 
Przewodniczący odczytał wniosek p. Janusza Gorzelaka ( załącznik nr 3 ).
Prowadzący przedstawił także wniosek Komisji Oświaty i Wychowania ( załącznik nr 4 ) oraz 
Komisji Budżetu i Finansów ( załącznik nr 5 ).

P. Przemysław Fisiak powiedział, że projekt w sprawie rozpatrzenia zastrzeżeń do protokołu 
pokontrolnego nie powinien być rozpatrywany przez Radę ze względu na to, że pismo p. J. 
Gorzelaka wpłynęło po terminie. Mimo, że zwłoka była uzasadniona, p. J. Gorzelak powinien 
powierzyć to zadanie swojemu zastępcy.

P. Zbigniew Skowroński dodał, że ta sprawa wymaga dokładnego przeanalizowania. 
Należałoby zaprosić na następną Sesję główną księgową. Pomimo, że termin został przekroczony, 
druga strona powinna mieć szansę wyrażenia swojego stanowiska.

Przewodniczący zwrócił się z prośbą do radcy prawnego o ustosunkowanie się co do 
możliwości rozpatrywania odwołania pana dyrektora.

Mecenas Zbigniew Wilczyński powiedział, że decydującym w tym przedmiocie jest 
stanowisko Rady Powiatu. 

P. Robert Rządziński zwrócił się z zapytaniem do radcy prawnego, czy Przewodniczący 
Rady będzie mógł uwzględnić spóźnione pismo p. J. Gorzelaka.

P. Zbigniew Wilczyński w odpowiedzi powiedział, że zasada „niech będzie wysłuchana 
druga strona” nie może być zrealizowana ze względu na nieobecność p. J. Gorzelaka, w związku z 
tym wniosek w przedmiocie zwłoki na najbliższą sesję jest zasadny. P. J. Gorzelak uchybił 
terminowi z przyczyn nie leżących po jego stronie.       
     Przewodniczący poddał pod głosowanie zmiany do porządku obrad. W wyniku głosowania: 
za – 21 radnych,     przeciw – 0  radnych,    nikt nie wstrzymał się od głosu, proponowane zmiany 
zostały przyjęte (załącznik nr 6 ).
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Ad. 2 

         Dotyczy punktu: przyjęcie protokołu

Nr XIII/07 z XIII  Sesji Rady Powiatu Pabianickiego z 30 sierpnia 2007 roku. Wobec braku 
uwag  Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. protokół. W wyniku głosowania: 
      za – 21 radnych,    przeciw – 0  radnych,   nikt nie wstrzymał się od głosu, 
protokół  z XIII Sesji Rady Powiatu Pabianickiego został przyjęty.

Ad. 3

Dotyczy punktu: powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
 Przewodniczący zaproponował, aby w dniu dzisiejszym Komisja Uchwał i Wniosków 

pracowała w następującym składzie:

      -   p. Marek Ostojski  –  nieobecny;
      -   p. Paweł Piechota   – wyraził zgodę;
      -  p. Zbigniew Skowroński – nie wyraził zgody;
      -  p. Włodzimierz Stawicki – wyraził zgodę.
       
Ad. 4

Dotyczy punktu:  „Informacja  Starosty Pabianickiego  o  działalności  Zarządu  Powiatu  w 
okresie między sesjami”.
       Powyższą Informację przedstawił Starosta Powiatu Pabianickiego – p. Krzysztof Habura 
(załącznik nr 7).

Przewodniczący zapytał o uwagi do omawianej informacji.
P. Paweł Piechota zadał pytanie odnośnie rozstrzygnięcia przetargu „Blisko boisko”, a w 

szczególności, zapytał jaka kwota została ustalona w wyniku procedury przetargowej oraz w jakim 
terminie będzie wykonana ta inwestycja.

Sekretarz  w  odpowiedzi  powiedział,  że  24  września  Zarząd  zatwierdził  wyniki 
postępowania na udzielenie zamówienia publicznego na realizację zadania Blisko boisko. Wpłynęło 
sześć ofert: z czego jedna: Polimer z Katowic  - 599 960,57 i druga oferta Unipolu ze Szczecina – 
612  019,01.  W  woli  sprostowania  dodał,  że  od  momentu  powiadomienia  wykonawców  o 
rozstrzygnięciu przetargu, wykluczeniu bądź odrzuceniu, wykonawcy mają prawo składać protesty 
w ciągu 7 dni od dnia otrzymania informacji.  Ten termin upływa 1 października br.  Zgłosił  się 
wykonawca z Unipolu, który złożył protest dotyczący postępowania, obecnie dokumentacja jest 
badana. W budżecie są zabezpieczone środki w kwocie 600 tys. zł. na wypadek protestów. Cykl 
realizacyjny we wszystkich ofertach jest sześcio – tygodniowy, jednakże warunkiem są sprzyjające 
warunki atmosferyczne ( + 5 stopni ) w momencie nakładania trawy. Decyzja o przerwaniu robót 
będzie należała do inspektorów nadzoru. 

 Za zgodą Rady, Przewodniczący udzielił głosu p. Małgorzacie Biegajło, która podziękowała 
za wybranie jej osoby na dyrektora Powiatowego Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli i Doradztwa 
Metodycznego.  Poinformowała,  że  jest  gotowa  oferta  dla  nauczycieli,  która  wpłynie  do  szkół 
całego powiatu. W związku z tym, że statut stanowi prowadzenie nieodpłatnych zajęć, oferta będzie 
w postaci konferencji  metodycznych, warsztatów metodycznych, konsultacji indywidualnych dla 
dyrektorów  i  nauczycieli,  zajęć  otwartych  i  szkoleń  rad  pedagogicznych.  Celem  ośrodka  jest 
doskonalenie  przedmiotowe,  zawodowe,  szczególnie  ukierunkowane  na  pomoc  nauczycielom 
stażystom, a także doskonalenie wychowawcze. P. M. Biegajło dodała, że zamierza przedstawić 
Radzie  projekt  uchwały  umożliwiający  placówce  prowadzenie  zajęć  odpłatnych,  celem 
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zorganizowania studiów podyplomowych, kursów kwalifikacyjnych i doskonalących. 
P.  Waldemar  Flajszer  dodał,  że  p.  M.  Biegajło  posiada  doświadczenie  w  prowadzeniu 

niepublicznej  placówki  oświatowej  oraz  ze  względu  na  szeroką  wiedzę  z  zakresu  samorządu 
terytorialnego.
Ad. 5 

Dotyczy punktu.: udzielanie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych z poprzednich 
Sesji.
Przewodniczący  powiedział,  że  wszystkie  odpowiedzi  zostały  udzielone  podczas 
poprzedniej Sesji.

Ad. 6
Dotyczy punktu: interpelacje i zapytania radnych.

P. Paweł Piechota poprosił o udzielenie informacji, w związku z  niepokojącymi sygnałami 
od mieszkańców ulicy Rypułtowickiej, na temat zbyt wysokich chodników  w stosunku do zjazdów 
do poszczególnych posesji. Zgłosił wniosek do Zarządu, aby przygotowując projekt budżetu na 
przyszły rok była uwzględniona sprawa ulicy Wspólnej na odcinku od ulicy Łaskiej do ulicy 
Karniszewickiej, ze szczególnym zwróceniem uwagi na chodniki. Zapytał także, czy będzie 
planowana modernizacja ulicy Wspólnej na odcinku od torów do skrzyżowania z ulicą 
Karniszewicką.

P. Waldemar Flajszer zwrócił się do Zarządu z zapytaniem, czy byłaby możliwość 
zaasygnowania jakiejś kwoty na wspólny z miastem remont ulicy Grota - Roweckiego w okolicach 
mostu Dobrzynki.

P. Adam Krasiński zapytał, czy szkoły powiatowe i inne placówki oświatowe wyraziły chęć 
posiadania monitoringu wizyjnego.

P. Grzegorz Janczak  zapytał, czy podniesienie poziomu ulicy Rypułtowickiej będzie miało 
wpływ na dofinansowanie unijne.

P. Józef Wiaderek zapytał, czy będzie kontynuowany remont na drodze między Malanowem 
a Bełdowem.

 P. Andrzej Kurzawski zapytał, w jakim terminie zostanie wykonane odwodnienie we wsi 
Markówka. Zwrócił się z prośbą o podjęcie szybkiego działania w sprawie nieprawidłowo 
postawionego ogrodzenia na drodze między Dobroniem a Ldzaniem.

P. Elżbieta Kopias zwróciła się z prośbą do członka Zarządu odpowiedzialnego za Wydział 
Infrastruktury, o udzielenie pisemnej odpowiedzi, na temat tego, dlaczego pracownicy  ww. 
Wydziału nie wiedzieli, że mogą przyjmować wnioski o dotacje dla organizacji pozarządowych w 
ustawowym terminie do 15 – ego września. P. Elżbieta Kopias zwróciła się z zapytaniem, ile takich 
wniosków zostało  złożonych i jaki będzie ich dalszy los. Zapytała także, czy uchwała Rady 
Powiatu Pabianickiego o współpracy z organizacjami pozarządowymi ciągle musi pozostawać 
„uchwałą martwą”.         

    
Ad. 7

Dotyczy punktu: Sprawozdanie  Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Roślin  i Nasiennictwa 
w Łodzi  z działalności Inspektora na obszarze Powiatu ( załącznik nr 8 ).

Sprawozdanie omówiła p. Joanna Czupryńska – kierownik oddziału w Łodzi.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. sprawozdania.   
Wobec braku pytań, Przewodniczący przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 

obrad.
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Ad. 8
Dotyczy punktu:  „Informacja  Powiatowego  Komendanta  Policji  w  Pabianicach  o  stanie 

bezpieczeństwa publicznego na terenie  Powiatu”( załącznik nr 9 ).
Powyższą informację omówił Powiatowy Komendant Policji – p. Piotr Rosiak.
Przewodnicząca  Komisji  Spraw  Obywatelskich,  Promocji  oraz  Rozwoju  Powiatu 

poinformowała o przyjęciu ww. informacji.
P.  K.  Pacholak przekazał  Przewodniczącemu Rady stanowisko wójta  gminy Lutomiersk. 

Zwrócił się z prośbą o dołączenie go do protokołu z Sesji ( załącznik nr 10 ).
Sekretarz  zwrócił  się  z  zapytaniem do Komendanta o  wakaty na  stanowiska cywilne  w 

Pabianicach.  Zauważył także, że w Pabianicach występują zagrożenia ruch drogowego z uwagi na 
rosnące drzewa, w szczególności dotyczy to skrzyżowań dochodzących do ulicy Moniuszki. Dodał, 
że trzeba tą sprawę wspólnie rozwiązać.

P. P. Piechota zwrócił uwagę na szczególnie uciążliwe dla mienia zjawisko wandalizmu.  
W związku z tym odniósł się do wypowiedzi Komendanta odnośnie programu realizowanego na 
terenie województwa łódzkiego i w związku z tym zapytał, jak ma to wyglądać na terenie Powiatu 
Pabianickiego.  

P. K. Pacholak zwrócił się z zapytaniem dotyczącym liczby osób z Powiatu Pabianickiego, 
które zgłosiły się do służby w policji.    

P. M. Ostojski zapytał o współpracę policji ze strażą miejską. 
Komendant  –  p.  Piotr  Rosiak  w  pierwszej  kolejności  udzielił  odpowiedzi  na  pytania 

Sekretarza. Odnośnie wakatów w służbie cywilnej powiedział, że obecnie zostały one zapełnione. 
W odniesieniu do drzew rosnących przy skrzyżowaniach, podzielił pogląd Sekretarza, iż ta sprawa 
jest warta rozpatrzenia w odniesieniu jednak nie tylko do ulicy Moniuszki, ale w ramach całego 
miasta. Dodał,  że należałoby dokonać lustracji  miejsc,  które wymagają zmian organizacji  ruchu 
drogowego  bądź  poprawy  bezpieczeństwa  poprzez  wycięcie  drzew.  Wobec  przestępstwa 
wandalizmu wyraził stanowisko, iż jest to bardzo poważny problem. Powiedział, że działania w 
kierunku niwelowania tego zjawiska powinny sie opierać na dwóch płaszczyznach, a mianowicie: 
poprzez  działania  policji,  straży  miejskiej  i  osób  uprawnionych  do  dbania  o  porządek  i  ład 
publiczny oraz poprzez współpracę z mieszkańcami miasta.  Wyszedł z propozycją o stworzenie 
centrum monitoringu w Pabianicach, ponieważ może to spowodować ograniczenie tego rodzaju 
działalności  przestępczej.  Stworzenie  takiego  centrum  jest  istotne  z  tego  względu,  że  osoba 
monitorująca  wyprzedza  działania  policji,  straży  miejskiej.  W  odniesieniu  do  pytania  p.  K. 
Pacholaka o ilości  osób z  Powiatu Pabianickiego ubiegających się  o pracę w służbie cywilnej, 
powiedział, że mieszkańcy powiatu nie wyrażają chęci pracy w policji. Dodał, że z nowo przyjętych 
18 – u pracowników, służbę odbywa tylko dwóch z Powiatu Pabianickiego. Odnośnie współpracy 
policji ze strażą miejską, Komendant powiedział, że układa się bardzo dobrze. Policja posiada stały 
kontakt ze strażą a także planuje się wspólne służby. W sytuacji braku służby strażnicy miejscy 
dołączają   do  patrolu  policyjnego.  Powiedział,  także  że  ta  sprawa  wymaga  rozpatrzenia  i 
upublicznienia.  

P. G. Janczak poprosił Komendanta, aby zwrócić uwagę na kierowców, którzy poruszają się 
na ulicy Zamkowej po torach tramwajowych.

P.  P.  Piechota zgłosił  wniosek do Zarządu Powiatu o uwzględnienie w przyszłorocznym 
budżecie sprawy dotyczącej modernizacji Komendy Powiatowej pod kątem dostosowania jej  do 
potrzeb osób niepełnosprawnych.

P. M. Werstak zapytała, czy są jakieś środki uzyskane z mandatów przekazywanych przez 
straż miejską, np. na bezpieczeństwo.

Komendant w odpowiedzi na pytanie p. G. Janczaka odnośnie ulicy Zamkowej powiedział, 
że policjanci systematycznie zwracają uwagę na osoby, które jeżdżą po torowisku. Zwrócił uwagę, 
iż duże znaczenie mają w tej sprawie media, które powinny publikować zasady ruchu drogowego. 
W odniesieniu do pytania p. M.Werstak Komendant powiedział, iż odpowiedzi udzielić powinna 

4



Straż Miejska.

Ad. 9  
Dotyczy punktu: Informacja z wykonania budżetu Powiatu Pabianickiego za I półrocze 2007 

roku (załącznik nr 11).
Powyższą Informację omówiła Skarbnik Powiatu Pabianickiego – p. Elżbieta Piekielniak.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Budżetu i Finansów,  Spraw Obywatelskich, Promocji 

oraz Rozwoju Powiatu, Oświaty i Wychowania, Infrastruktury Technicznej, Ochrony Środowiska i 
Rolnictwa  poinformowali  o  pozytywnym  zaopiniowaniu  ww.  informacji.  Informacja  została 
przyjęta przez aklamację.

Ad. 10 
Dotyczy punktu: przyjęcie uchwał w sprawie:

a)   zmian budżetu Powiatu Pabianickiego na 2007 rok ( kwota 12 391 zł)
Projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem przedstawiła  Skarbnik  Powiatu  Pabianickiego  – 

p. Elżbieta Piekielniak.
Przewodniczący  Komisji:  Budżetu  i  Finansów,  Oświaty  i  Wychowania,  Infrastruktury 

Technicznej,  Ochrony  Środowiska  i  Rolnictwa,  Spraw  Obywatelskich  Promocji  oraz  Rozwoju 
Powiatu, Rewizyjnej,  poinformowali o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu.

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  imienne  projekt  ww.  uchwały.  W  wyniku 
głosowania (załącznik nr 12): 

za – 16 radnych, przeciw – 0 radnych,    nikt nie wstrzymał się od głosu
      Uchwała Nr XIV / 103 / 07 w sprawie  zmian budżetu Powiatu Pabianickiego na 2007 rok  
(kwota 12 391 zł) została podjęta.

b) zmian budżetu Powiatu Pabianickiego na 2007 rok ( kwota 78 767 zł)

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła p. Elżbieta Piekielniak - Skarbnik Powiatu 
Pabianickiego.

Przewodniczący  Komisji:  Budżetu  i  Finansów,  Oświaty  i  Wychowania,  Infrastruktury 
Technicznej,  Ochrony  Środowiska  i  Rolnictwa,  Spraw  Obywatelskich  Promocji  oraz  Rozwoju 
Powiatu,  Rewizyjnej poinformowali o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały.
W związku z  brakiem uwag do  ww. projektu  Przewodniczący poddał  pod głosowanie  imienne 
projekt ww. uchwały łącznie z autopoprawką. W wyniku głosowania (załącznik nr 13): 

za – 20 radnych, przeciw – 0 radnych,       nikt nie wstrzymał się od głosu 
Uchwała  Nr  XIV /  104  /  07  w  sprawie  zmian  budżetu  Powiatu  Pabianickiego  na  2007  rok  
(kwota 78 767 zł) została podjęta.

c) przyjęcia pomocy finansowej

Projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  omówił  p.  Karol  Klimek  -  Sekretarz  Powiatu 
Pabianickiego.

Przewodniczący Komisji: Budżetu i Finansów, Oświaty i Wychowania, Infrastruktury 
Technicznej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, Rewizyjnej poinformowali o pozytywnym 
zaopiniowaniu ww. projektu.

P. P. Piechota zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu, aby przygotować na następną Sesję 
RPP informację dotyczącą zabezpieczenia obiektu.

Wobec braku pytań do przedstawionego projektu Przewodniczący poddał pod głosowanie 
imienne projekt ww. uchwały. W wyniku głosowania (załącznik nr 14 ): 
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za – 20 radnych,   przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu 
Uchwała Nr XIV / 105 / 07 w sprawie  przyjęcia pomocy finansowej została podjęta.

d) udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz gminy Miejskiej Pabianice;
 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił p.  Karol Klimek -  Sekretarz Powiatu 
Pabianickiego.

Przewodniczący  Komisji:  Budżetu  i  Finansów,  Rewizyjnej,  Infrastruktury  Technicznej, 
Ochrony Środowiska i Rolnictwa poinformowali o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu.

W związku z brakiem spraw i pytań do przedstawionego projektu Przewodniczący poddał 
pod głosowanie imienne projekt ww. uchwały. W wyniku głosowania (załącznik nr 15 ): 

za – 20 radnych,   przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu, 
Uchwała Nr XIV / 106 /  07 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz gminy Miejskiej 
Pabianice została podjęta.

e) likwidacji  Powiatowego  Ośrodka  Doskonalenia  Nauczycieli w Konstantynowie Łódzkim;
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił p. T. Rosiak.
 Przewodniczący Komisji: Budżetu i Finansów, Rewizyjnej, Statutowo – Regulaminowej, 

Oświaty i Wychowania poinformowali o pozytywnym zaopiniowaniu powyższego projektu.
P. P. Piechota zwrócił się z prośbą, aby na następną Sesję dokonać zmiany w statucie 

dotyczącej dopisania placówki „Powiatowy Ośrodek Doskonalenia Nauczycieli”. 
Wobec braku pytań do przedstawionego projektu Przewodniczący poddał pod głosowanie 

imienne projekt ww. uchwały. W wyniku głosowania (załącznik nr 16 ): 
za – 19 radnych,   przeciw – 0 radnych,           1 osoba wstrzymała się od głosu, 

Uchwała Nr XIV / 107 / 07 w sprawie likwidacji  Powiatowego Ośrodka  Doskonalenia  Nauczycieli 
w Konstantynowie Łódzkim została podjęta.

Ad. 11
Dotyczy punktu: udzielanie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
Starosta w odpowiedzi na pytanie p. P. Piechoty odnośnie ulicy Wspólnej powiedział, że 

Zarząd rozważy wykonanie nakładki asfaltowej na odcinku między torami a ulicą Karniszewicką.   
P. R. Rządziński odpowiedział na pytanie dotyczące ulicy Rypułtowickiej odnośnie zbyt 

wysokich chodników. Powiedział, że przebudowa ulicy została wykonana zgodnie z projektem. 
Według przepisów prawa wszystkie bramy i furtki mają się otwierać do wewnątrz. W odpowiedzi 
na pytanie p. W. Flajszera dotyczące ulicy Grota – Roweckiego, powiedział że decyzję w tej 
sprawie podejmie Zarząd i Rada w zależności od wysokości budżetu i od tego, jakie będą priorytety 
na drogach powiatowych. Odnośnie niwelety na ulicy Rypułtowickiej p. R. Rządziński powiedział, 
że przebudowa jest zgodna z projektem i pozwoleniem na budowę. W odpowiedzi na pytanie 
p. J. Wiaderka odnośnie Malanowa powiedział, że będzie wykonane profilowanie tej drogi w 
pierwszej połowie października. W odniesieniu do przetargu we wsi Markówka p. R. Rządziński 
wyjaśnił, że umowa zostanie podpisana 1 października. Termin realizacji wynosi 5 tygodni od dnia 
podpisania umowy. W sprawie dotyczącej działki w Dobroniu poinformował, że właściciel działki 
został ukarany decyzją karną za nielegalne zajęcie pasa drogowego. Po wizji w terenie właściciel 
przestawił ogrodzenie.

P. P. Piechota w odniesieniu do ulicy Wspólnej zaapelował o wykonanie chodnika na tej 
drodze.

Starosta w odpowiedzi powiedział, że z wykonaniem chodnika jest problem, ponieważ nie 
ma na tej ulicy kanalizacji. W związku z tym wykonanie chodnika i krawężników musi zostać 
odłożone do czasu założenia kanalizacji.

P. T. Rosiak udzielił odpowiedzi na pytanie p. A. Krasińskiego odnośnie monitoringu w 
szkołach. Powiedział, że został złożone 4 wnioski na monitoringi standardowe oraz 4 wnioski na 

6



monitoringi w wersji rozszerzonej, które obejmują ogrodzenia, fasady budynku, bramy, furtki. 
Wnioski złożone były w terminie do 21 września. We wnioskach wskazano 4 szkoły w wersji 
podstawowej i 4 szkoły w wersji rozszerzonej. Ogólny koszt wniosku wynosi 92 tys. zł. 
Ministerstwo dofinansowuje tą inwestycję w zależności od ustaleń wojewody, maksymalnie może 
być pokryte w 80 % w odniesieniu do zestawu standardowego i w 90% do zestawu rozszerzonego. 
W przypadku maksymalnego dofinansowania trzeba będzie dołożyć około 12 tys. zł.

Sekretarz dodał, że zamontowanie dwóch kamer nic nie da, aby system funkcjonował w 
sposób odpowiedni należałoby zakupić 32 kamery do jednej szkoły. Oprócz tego do kamer muszą 
być odpowiednie urządzenia a każde zwiększenie ilości kamer powoduje, że rejestrator staje się 
bezużyteczny. 

P. M. Werstak w odpowiedzi na pytanie p. E. Kopias powiedziała, że na sesji będzie zdawała 
sprawozdanie z realizacji programu współpracy Powiatu Pabianickiego z organizacjami 
pozarządowymi. Dodała, że nie jesteśmy w stanie wspierać wszystkich organizacji ze względu na 
to, iż  jest ich 200 i każda z nich składa pisma o dotacje w kwotach 2000 do 5000 zł. Budżet nie 
przewiduje takich kwot. P. M. Werstak zwróciła się z prośbą do organizacji, aby określiły swoje 
zapotrzebowania na 2008 rok, wówczas przy określaniu budżetu będzie można uwzględnić 
priorytety tych organizacji.
  
Ad. 12

Dotyczy punktu: wnioski i oświadczenia radnych, komunikaty.

Przewodniczący odczytał pismo, które wpłynęło od Starosty Powiatu Pabianickiego w 
sprawie reklamowania od obowiązku pełnienia czynnej służby wojskowej w razie ogłoszenia 
mobilizacji i w czasie wojny.( załącznik nr 17), a także zaproszenie od senatu i rektora Pabianickiej 
Wyższej Szkoły Humanistyczno - Ekonomicznej ( załącznik nr 18 ).

Ad. 13

Dotyczy punktu: zamknięcie obrad XIV Sesji RPP.
 Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Powiatu  Pabianickiego  –  

p. Florian Wlaźlak zamknął obrady XIV Sesji. Zakończenie nastąpiło o godzinie 1150.

Przewodniczący Rady Powiatu Pabianickiego:
/-/ Florian Wlaźlak

Protokołowała:
Anna Gilewicz

Załączniki do wglądu w Biurze Rady
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